
FAU referat 28. September 2022 
 
Sted: Personalrommet, Kringsjå skole 
 
Til stede: 
 

Klasse Representant 

1a  

1b Miriam Ragle Aure 

1c  

2a Wilhelm Bjølseth 

2b Colin Thomsen 

2c Bjørnar Baugerud  

3a Fayeza Mohseni 

3b Nanna Cecilie Lone 

3c Emily Smart Bakken  

4a Kjersti Eide 

4b Ingvild Kirkehei 

4c  

5a Henriette Kirkeby Husebø 

5b Liv Hilde Peterson 

5c Frøydis Evensen 

6a Kirsti Bull 

6b (vara) Anne-Kristin Wadahl 

6b Guro Hattestad 

7a Stine Bakkejord 

7b  

  
 
 



 
1. Innspill fra klassene  

a. Det er blitt sendt innspill fra 3. klasse at bøker brukes for lite i klassen til fordel for 
iPadene. Det klages på at iPad ikke er like godt egnet for noen fag slik som 
bøker, særlig faget matematikk. Diskusjon i FAU om dette. Kort sagt, noen i FAU 
bemerker at denne saka har blitt tatt opp mange ganger før. Det påstås også at 
skolen mener at bøker er dyre, og at iPadene til en viss grad er «påbudt». Det 
rapporteres at på andre skoler har lærerne “stått på sitt” og fått bøker. Andre i 
FAU sier at de har kjøpt bøker til egne barn. Alle er stort sett enige at Ipad ikke er 
optimalt.  

b. Mooncars-saka. Flere i FAU, med Nanna i spissen, er interessert i å finne andre 
aktiviteter enn ballspill for barna i friminuttene. Da har Nanna drøftet et forslag å 
kjøpe “mooncars” til skolen. Diskusjon om mengde, lagring, pris, osv. Nanna vil 
hente inn pristilbud og sjekke ut mulighet for lagring mm. Mer detaljerte forslag 
kommer.  

c. Bemanning på AKS. Diskusjon om hvorvidt vi har nok folk på jobb i AKS. Det 
finnes minstestandarder, og noen foreldre er bekymret for at AKS er 
underbemannet. AKS skal inviteres til neste møte å diskutere dette og hvordan vi 
i FAU og AKS kan samarbeide bedre.  

d. Skoleveien. Fra 1b er det bekymring at skoleveien er utrygg da barna må dele 
veien med taxi det siste delen. Da dette ble tatt opp ifjor sa rektoren at barna 
kunne gå gjennom studentbyen. Noen ulike meninger om de fordelene og 
ulempene her, da studentbyen også har en del traffik, anlegg mm, men mindre 
trafikk enn selveste skoleveien. Også er det noen bekymringer ift. trafikk på 
Sognsveien. Noen har interesse for å gjenopprette “crossing guards.” ved 
overgangene. Innsnevring medfører kødannelse og uaktsomme passeringer fra 
bilister.  

e. Uteområde – det kom forslag om å få til store utemøbler for mer henging og 
sosialisering for flere sammen. Stine Bakkejord (uteområde gruppa) ser nærmere 
på dette.  
 

2. Valg / fordeling verv 
a. Jan Briseid (fjorårets FAU-leder) orienterer om rollen til FAU-lederen. Kort 

oppsummert, gjelder dette først og fremst å holde gruppen i gang; kaller inn 
møter, setter frist for innspill, setter agenda osv. Lederen holder også kontakt 
med ellevrådet, sitter i driftsstyret og holder kontakten med media.   

b. Anne-Kristin Wadahl ble enstemmig valgt til leder. Nestleder blir Frøydis 
Evensen.  

c. Listen over foreløpig fordeling av verv og komiteer som følger: 
i. Leder: Anne-Kristin Wadahl 
ii. Nestleder: Frøydis Evensen 
iii. Økonomiansvarlig: Wilhelm Bjølseth (inntil videre) 
iv. Relasjon til AKS: Nanna Lonne, Miriam Ragle Aure 
v. SUSNA 



vi. Trafikk: Katinka Holtsmark, Kjersti Eide (4A) 
vii. 17. Mai: Emily Bakken 
viii. Driftstyret: Sofie (?), Nanna Lone 
ix. Skolemiljøutvalget (SMU): Kirsti Bull, Ingvild Kirkehei 
x. Utemiljø: Stine Bakkejord og Henriette Husebø 
xi. Inkludering: Wilhelm Bjølseth, Colin Thomsen, Fayeza Mohseni 
xii. Foreldreforedrag: Guro Hattestad, Live Hilde Pettersen (5B) 

 
3. Videre arbeid 

a. Det oprettes en Spond-gruppa for FAU. Alle medlemmer og varamedlermmer 
skal bli med.  

b. Neste møte blir 9. November.  


